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Onderwerp: FW: Inbreng nota overleg Regelingen Covid-19

Ministerie van Volksge zondheid, Welzijn en Sport
Directie Maatschappelijke Ondersteuning
Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag

Parnassusplein 5, 2511 VX, Den Haag

Blijf op de hoogte van het programma Onbeperkt meedoen!

Bezoek www.rijksoverheid.nl/onbeperktmeedoen en meld u aan voor de nieuwsbriefen het online magazine.

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 16:29

Aan:5.12}gE BR) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Inbreng nota overleg Regelingen Covid-19
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Hierbij afschrift van ons bericht.

Groet,

5.1.2e

Van: Post leder(in)HB @iederin.nl>
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Onderwerp: Inbreng nota overleg Regelingen Covid-19

Geachte Kamerleden,

Vanavond debatteren jullie over Regelingen ter uitvoering van de Tijdelijke wet maatregelen covid-19. Graag vragen leder(in) en

Patiéntenfederatie Nederland aandacht voor de wijze waarop de uitzondering voor mensen met een beperking of chronische

aandoening wordt toegepast.

Vanaf het allereerste moment hebben wij in relatie tot het (verplicht) dragen van mondkapjes aangedrongen op passende

oplossingen voor mensen met een beperking of chronische aandoening, hun begeleiders en naasten. Er is namelijk een forse groep

mensen die vanwege hun beperking of chronische aandoening niet in staat is een mondkapje te dragen. In de regeling aanvullende

mondkapjesverplichtingen Covid-19 (art. 2a.4) waarmee de verplichting tot het dragen van een mondkapje wordt vastgelegd staat

de uitzondering wat ons betreft goed beschreven.

Toch dreigt er vanuit de handhaving een groot probleem te ontstaan, nu voorgesteld wordt om de bewijslast om onder de

uitzondering te vallen bij mensen met een (niet) zichtbare beperking of chronische aandoening zelf te leggen. Naar voorbeeld van

Engeland en Australié zaten we lange tijd in het overleg met het Rijk op de lijn dat mensen bij controle aan de hand van een

eenvoudig uitzonderingspasje konden laten zien onder de uitzondering te vallen. Toen het ontwerp voor dit pasje gereed was, is

deze vorm om mensen te ondersteunen vastgelopen op bezwaren vanuit handhaving.

De oplossing waar het kabinet nu voor lijkt te kiezen is dat mensen bij controle door het tonen van praktische bewijsvoering zoals

bijvoorbeeld medicatie, een prothese, een brief van de zorgverlener of instelling, Wmo-indicatie of een hulpmiddel moeten kunnen

aantonen dat zij onder de uitzondering vallen. Dat betekent dat iemand in de openbare ruimte te pas en te onpas kan worden

gevraagd om medische/persoonlijke gegevens te laten zien. In de supermarkt, bij de bouwmarkt, bij het gemeentehuis, etc. Los van

de praktische bezwaren die mensen met een beperking kunnen ondervinden bij het verzamelen van die ‘bewijslast’, stuit het

moeten tonen van medische/persoonlijke gegevens in de openbare ruimte bij onze achterbannen op grote zorg en weerstand.

Daarom zouden wij u willen verzoeken de volgende vragen mee te nemen voor het debat vanavond:

» Kan minister Grapperhaus uitleggen of het is toegestaan de bewijslast volledig bij het individu te leggen?

» Kan minister Grapperhaus aantonen dat de oplossingsrichting die het Rijk voornemens is de toets van artikel 8 ERVM en het

VN-verdrag Handicap kan doorstaan?

» Kan minister Grapperhaus aangeven waarom er niet gekozen is voor een pasje als middel waarmee mensen eenvoudig

kunnen aan tonen dat zij onder de uitzondering vallen? En kan de minister toelichten welke zwaarwegende

belemmeringen hij ziet met betrekking tot de handhaving bij gebruik van een dergelijk pasje. En waarom deze bezwaren

niet gezien of minder zwaar wegen in Engeland of Australié waar wel met een dergelijk pasje wordt gewerkt?

Wij wensen u een goed debat. Deze mail sturen wij u mede namens de Patiéntenfederatie.

Heeft u vragen naar aanleiding van deze mail dan kunt contact opnemen met | EEN BEDIEE @icderin.nl / os JJ EEE

Met vriendelijke groet,

BE EE,
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